
 

Dagordning styrelsemöte  

2015-04-12, Hotel Peking, Moskva 

Närvarande: Helén Wiklund Wårell, Luleå, Leif Gustafsson, Skellefteå, Urban 
Ohlsson, Lund, Marina Högland, Huddinge och Mats Ahrén, Karlstad 

§1. Erfarenhetskonferensen 5-6 februari 2015 
Kassör, Mats Ahrén redovisar ekonomin från ovanstående konferens.  
Ett mkt gott utfall, 122 deltagare innebär ett överskott till SFK på 55 832 
kronor. Utvärdering och kommentarer visar på att de flesta tycker att 
konferensen var mycket bra. 
 
§2. Erfarenhetskonferens 2016 
Tankar kring tema för 2016 är friluftsliv och street-art. 
 
§3. Information ekonomi 
Mats Ahrén redogjorde för det ekonomiska läget för föreningen och det 
är mkt gott. Ingående saldo drygt 690 000 kronor. 
 
§3. Idrottspolitisk- och anläggningskonferens med RF 
Konferensen 23-24 april kommer att ha ca 100 deltagare vilket styrelsen 
anser vara ett bra utfall. Tanken är att detta ska vara en konferens som 
återkommer vart annat år, dvs de år som Träffpunkt Idrott inte 
genomförs. 
 
§4.  Årskonferensen i Gävle 
Allt går enligt planen och anmälan/program går ut i dagarna. Datum för 
konferensen är 25-27 augusti. 
 
§5. Förändringar i avtal med värdkommun för årskonferensen 
Styrelsen diskuterar förändringar och framförallt, förtydligande i avtalen 
som vi skriver med värdkommuner. Mats Ahrén får i uppdrag att komma 
med förslag till förändringar. 



 
§6. Avgift för seniormedlemmar vid årskonferens 
Leif har fått förfrågan från en seniormedlem om det beslut vi tidigare 
tagit om att seniormedlem får komma på årskonferensen, mot 
erläggande av självkostnadspris för mat, 1 000 kr. Tillkommer gör resa 
och logi som medlemmen själv får bekosta. 
Styrelsen diskuterar frågan om att bekosta mat, och finner ingen 
anledning att ändra på tidigare beslut.  
 
§7. Friluftsliv 
Helén rapporterar från arbetet med Tankesmedja Friluftsliv som går i 
Örebro 28-29 april samt Årets Friluftskommun 2015. Styrelsen har valt 
att koncentrera deltagandet på möten till arbetet med Årets 
Friluftskommun. Vinnare avslöjas och premieras i samband med 
Tankesmedjan. Årets tema på tankesmedjan är tätortsnära/stadsnära 
friluftsliv. 
 
§8. Träffpunkt Idrott 2014 
Helén redovisade på uppföljningsmötet hon deltagit på. Fler deltagare, 
fler högre tjänstemän och politiker och nöjda utställare är 
sammanfattningen. Att ha dagsteman verkar vara en framgångsfaktor. 
 
§9. Träffpunkt Idrott 2016 
Leif och Helén har deltagit på varsitt möte inför kommande träffpunkt. 
Det nya är att den kommer att flyttas i tid, från november till mars 
månad, 15-17 mars 2016. Anledningen till detta är att många utställare 
har flertalet utställningar och mässor under hösten så vi tappar 
möjligheten att få fler. Kommande träffpunkt kommer dag 3 att 
samköras med TUR-mässans besöksnäringskongressdag. 
 
§10. Informationsverksamhet 
Styrelsen diskuterade på vilken nivå vi ska lägga vår 
informationsverksamhet. Idag har vi en förändrad och fungerande 
hemsida som sköts via avtal med UVIAB. Vi har också plats i båda 
tidskrifter som ingår i medlemskapet. Vi beslutar att nivån är rätt bra och 
att vår ambition är att via dessa media göra reklam för föreningen, 
kommande konferenser samt kortare reportage efter genomförda 
konferenser. De konferenser vi gör reklam för och rapporter ifrån, är de 
konferenser där SFK är medarrangörer. 
 



 
§11. Studieresa medlemmar 
Marina redogör för ett förslag att göra en studieresa till Manchester 
hösten 2015. Styrelsen beslutar att en ev. studieresa kan bestå av en 
grupp på max 25 personer, att det är självkostnadspris och att SFK tar 
OH-kostnader för studieresan (tex resebyråkostnader, 
planeringskostnader, guide mm). 
 
§12. Årskonferens 2016 
Styrelsen beslutar att datum för konferensen i Lund blir 25-27 augusti 
2016. 
 
§13. Nästa styrelsemöte  
Nästa styrelsemöte blir ett frukostmöte 24 april i samband med vår 
samverkanskonferens med RF. 
 
Mötet därefter blir ett telefonmöte för att besluta om 
verksamhetsberättelse och ekonomisk redovisning för 2014-2015 samt 
förslag till verksamhetsplan och budget 2015-2016. 
 
Som vanligt ha vi ett styrelsemöte dagen innan årskonferensen, måndag 
24 augusti med start kl 18.00 på det hotell vi bor på. SFK bekostar 
övernattning måndag-tisdag och konferensavgiften. Resa och logi i övrigt 
bekostas av hemkommunen. 
 
§14. Övriga frågor 
Leif kontaktar valberedningens ordförande med anledning av att Hans-
Åke avsäger sig sitt uppdrag. 
 
Helén kontaktar UVIAB för att få medlemssammanställning per 31 mars. 
 
Leif har haft kontakt med SKL´s Kultur- och fritidsberednings nya 
ordförande, Marie-Louise Rönmark från Umeå. Förhoppningen är att hon 
ska kunna komma till Gävle och berätta om beredningens uppdrag samt 
hålla i politikeröverläggningen. 

Helén Wiklund Wårell 

sekreterare 


